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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier. 
Aanwezig 
 

Marije de Groot-Haen (voorzitter), Johan Swaans (VVD), Paul 
Schellekens (VVD), Tim Appels (Lijst Riel-Goirle), Sabine van Riel (Lijst 
Riel-Goirle),Antoon van Baal (PvdA), Lucien van de Sanden (PvdA),  
Arno de Laat (SP), Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), Toon Bogers 
(Pro Actief Goirle).  
Burgemeester Mark van Stappershoef en wethouders Guus van der 
Put, Harry van de Ven en Theo van der Heijden. 

Afwezig (met kennisgeving) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), Ad van Beurden (VVD), Bert 
Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Peter Koeleman (SP), Piet Poos (CDA), 
Corné de Rooij (CDA). 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2016/23-november/19:15 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.   Raadsvoorstel  Startnotitie Omgevingswet 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Geeft aan dat Hilvarenbeek, Oisterwijk en ook andere gemeenten met betrekking 

tot de Omgevingswet al stappen hebben gezet. Vraagt of de gemeente Goirle 
goed op schema ligt of achter de feiten aan loopt. Bij "Waar staat je gemeente" 
scoort Goirle op het gebied van inleving, meedenken en flexibiliteit  'matig'. LRG 
vraagt of dit ons beperkt in de keuze voor de 4 modellen en of wij ons 
ambitieniveau moeten verlagen.  

VVD Is een voorstander van minder regelgeving in nieuwe Omgevingswet. Er is wet en 
regelgeving vanuit Europa en het Rijk, de Provincie is bezig met een 
omgevingsvisie, dus aan kaderstelling blijft niet veel over. Hoe breder we het 
kader stellen, hoe beter het is. 

PvdA Geeft aan dat de thema avond de raad goed op de hoogte heeft gebracht. Geeft  
complimenten voor de startnotitie. Bij de thema avond bestonden de externe 
partijen in de cases vooral uit ondernemers. PvdA stelt dat de omgevingswet er 
niet alleen voor ondernemers is maar voor alle inwoners van Goirle en Riel.   

Pro Actief 
Goirle 

Stelt dat de startnotitie op twee benen hinkt. Vindt dat deze notitie erg veel over 
het ambtelijk apparaat gaat en veel minder over de raad. Was blij met de thema 
avond en denkt dat we dit soort avonden nog meer moeten hebben.  

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
 
 
 
 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2016/23-november/19:15
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3. Raadsvoorstel meerjarig gebouwenbeheerplan 2017-2026 
Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Vraagt of alle bouwwerken die geen gebouw zijn ook genoeg worden 
onderhouden. Geeft aan dat er teveel punten in 1 besluit staan.  

SP Vindt het een goed gebouwenbeheerplan. Geeft aan dat er geen rekening is 
gehouden met investeringen voor verduurzaming en toegankelijkheid van 
gebouwen.  

PvdA Vindt het een compleet plan. Stelt voor om aan de uitgangspunten 'Veilig en heel' 
het uitgangspunt 'Duurzaam' toe te voegen. Vindt dat duurzaamheid in de notitie  
onderbelicht is en vraagt meer aandacht en inspanningen op dit terrein. Geeft aan 
dat bij de Omgevingsvisie integraal werken centraal staat en constateert dat 
integraliteit in deze notitie nadrukkelijk niet aan de orde is.  

VVD Stelt vast dat er een tikfout in het raadsvoorstel staat. In punt 5 van het besluit 
staat "De voorziening groot onderhoud gemeentegebouwen eenmalig te vullen 
'tot' een bedrag van € 600.000,- …." en vraagt dit te wijzigen in "De voorziening 
groot onderhoud gemeentegebouwen eenmalig te vullen 'met' een bedrag van € 
600.000,- …." 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering met de 
toezegging dat in punt 5 van het besluit het woordje 'tot' wordt aangepast in 'met'. 
 
4. Presentatie implementatie grondstoffenbeleidsplan 
De presentatie wordt verzorgd door Marjo Geeris en Madieke Eekelaar (BAT) 
PvdA Vraagt of er iets verandert aan de papierinzameling in Riel, omdat het papier daar 

nu nog door vrijwilligers wordt ingezameld. Vraagt of de regie bij de gemeente 
Goirle blijft of dat we ons overleveren aan de regels van BAT.  

VVD Heeft de resultaten van Goirle vergeleken met andere gemeenten en heeft 
daardoor het gevoel dat Goirle nog een flinke slag moet maken. Vraagt of we  
omgekeerd gaan inzamelen. Vindt dat de inspanningen moeten leiden tot lagere 
kosten en tot een beter milieu.  

SP Geeft aan dat mensen van buiten de gemeente plastic inleveren in Riel en vraagt 
of die voorziening daar ook in stand blijft. Geeft aan dat de doelstelling zo min 
mogelijk restafval is en pleit voor minder gebruik van grondstoffen. SP mist dit 
aspect in het verhaal.  

Lijst Riel-Goirle Vraagt of het mogelijk is de handhaving te vergoten. Veronderstelt dat er een  
relatie is tussen de kosten van de milieustraat en het illegaal dumpen van afval in 
het buitengebied. LRG vindt communicatie belangrijk en vraagt aandacht voor het 
verwerven van draagvlak. 

 
Afspraken: de presentatie zal als bijlage worden toegevoegd aan het verslag.  
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5. Verslag van de commissie Ruimte van 11 oktober  2016 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen.  
Toezegging 1:Wethouder Guus van der Put geeft aan dat er geen toezegging is gedaan om te 
bemiddelen bij de gesplitste kavel aan de Mortelstraat. Naar aanleiding van deze vraag in de 
commissie Ruimte is een toezichthouder gaan kijken en daarop heeft de eigenaar een brief van de 
gemeente ontvangen. De toezegging kan van de lijst. 
Toezegging 2 en 4 mogen eveneens van de lijst.  
Toezegging 3 blijft gehandhaafd.   
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Harry van de Ven: Het college heeft besloten om op basis van onderzoek op het 
kruispunt Turnhoutsebaan / Rillaersebaan toch een rechtsaf strook aan te leggen. Dit kan binnen het 
geraamde budget worden gerealiseerd.  
Wethouder Harry van de Ven: geeft aan dat de aangenomen motie ten aanzien van de paaltjes wordt 
opgepakt. Er wordt geïnventariseerd welke paaltjes er zijn en welke paaltjes eventueel weg kunnen. 
Ambtelijk zal met 1 van de initiatiefnemers contact worden gezocht voor een bespreking op basis van 
de foto's.   
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
SP vindt het teleurstellend dat de eik aan de Turnhoutsebaan is gekapt. Op de Tilburgseweg staan  
alle bomen ook dicht aan de weg. Mocht daar onverhoopt een ongeluk gebeuren, worden daar dan 
ook alle bomen gekapt? 
Wethouder Guus van der Put: kan geen antwoord geven op zaken die in de toekomst mogelijk gaan 
gebeuren. 
VVD vraagt of er vooruitgang zit in de projecten op de hoek Tilburgseweg / Rillaersebaan en de hoek 
Tilburgseweg / Kalverstraat.  
Wethouder Guus van der Put antwoord nee. 
 
8. Stukken ter kennisname   
Er zijn geen vragen of opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 
9. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:35 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van 23 
november 2016. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 23 oktober 2016 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoening

sdatum 
Wijze afdoening 

1 23-11-2016 VVD vraagt bij Raadsvoorstel meerjarig 
gebouwenbeheerplan 2017-2026 naar de volgende  
aanpassing van punt 5 van het besluit. "De 
voorziening groot onderhoud gemeentegebouwen 
eenmalig te vullen 'tot' een bedrag van € 600.000,- 
…." wijzigen in "De voorziening groot onderhoud 
gemeentegebouwen eenmalig te vullen 'met' een 
bedrag van € 600.000,- …." 

Wethouder 
Theo van der 
Heijden 

Raadsvergadering 
13-12-2016 

Is afgewerkt 

2 23-3-2016 Stand van zaken uitvoering SP motie bij 
raadsvoorstel visie Zuidrand  om te onderzoeken of 
het mogelijk is subsidie te verkrijgen met als doel 
bouwdelen in de Zuidrand te behouden. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

 Het onderzoek is nog in volle gang. Naar verwachting 
zullen de uitkomsten voor de zomervakantie 2016 
bekend zijn.  
5-8: In het kader van dit onderzoek is onder meer 
contact gezocht met de Erfgoedfabriek van de 
Provincie. Deze hebben de casus Zuidrand 
Goirle intern besproken. Er zal door de 
Erfgoedfabriek een “quick scan” worden uitgevoerd. 
De verwachting is dat deze quickscan na de zomer 
klaar is.  
Stand van zaken na de zomer: 
De “quick scan” wordt op dit moment door de 
Erfgoedfabriek uitgevoerd. Deze wordt integraal 
ingestoken: cultuurhistorisch belang en economische 
haalbaarheid zijn daarbij belangrijk maar ook andere 
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aspecten zoals ruimte, duurzaamheid / energie, 
milieu en draagvlak worden meegenomen. Op basis 
daarvan wordt een advies uitgebracht aan de 
ambtelijk opdrachtgevers van de Erfgoedfabriek 
(vastgoedbedrijf + afdeling cultuur). Deze 
opdrachtgevers nemen dan samen besluit of wel of 
niet een volgende stap wordt gezet cq het project 
wordt opgepakt. Dit proces zal naar verwachting 
komend half jaar worden afgerond. 
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